
Zápisnica zo 6. zasadnutia Komisie športu a mládeže v Tvrdošovciach, konajúceho 
sa dňa 2.6.2021  v zasadacej miestnosti obecného úradu v Tvrdošovciach 

 
 
Prítomní: 
 
Členovia: 
Ing. Marian Batyka 
Ing. Kristián Birkus 
Mgr. Radovan Mikláš 
Ing. Peter Birkus 
Mgr. Dárius Major 
 
 
 
Zapisovateľka: Ing. Erika Šípošová 

 
Program: 
1. Otvorenie 
2. ŠK Tvrdošovce 
3. OZ Sport Friends Tvrdošovce 2013 
4. Fit Park 
5. Park rodín 
6. Letné detské tábory 
7. Diskusia 
8. Záver 
 
 
1. Otvorenie 
 
Predseda komisie športu a mládeže Ing. Marian Batyka privítal prítomných. Oboznámil 
prítomných s programom. 
 
 
2. ŠK Tvrdošovce 

 
Predseda komisie športu a mládeže Ing. Marian Batyka informoval prítomných o udalostiach 
zo stretnutia trénerov jednotlivých mužstiev mládežníckych kategórií a prezidenta klubu. 
Komisia sa zhodla na nutnosti posilniť úsilie opätovného budovania športového tímu po 
korona kríze. 
 
 
3. OZ Sport Friends Tvrdošovce 2013 
 
OZ Sport Friends plánuje zorganizovať podujatie SUNSET RUN v mesiaci jún. 
 
Čo sa týka organizácie podujatia 6. ročníka Svätoštefanského behu, ktoré by sa malo 
organizovať počas osláv Dní Sv. Štefana je plán neurčitý, vzhľadom na meniacu sa situáciu 
týkajúcu sa ochorenia COVID-19. Predseda komisie poveril Mgr. Dáriusa Majora o 
vypracovanie 3. rôznych scenárov organizovania Svätoštefanského behu pre prípadnú 
meniacu sa situáciu. 
Hromadné akcie súťažného charakteru boli z bezpečnostných dôvodov zrušené. 



 
4. Fit Park 

Predseda komisie Ing. Marian Batyka navrhol ako najlepšie riešenie spoluprácu s OZ Vida 
Tó a OZ ViZia, ktorou by sa mohlo rozšíriť využitie areálu okolo jazera Vida Tó a Fit parku. 

 

5. Park rodín 

V dňoch 25.-27.6.2021 sa v parku uskutočnia Dni otvorených parkov a záhrad so 
sprievodným programom. 
 
 

6. Letné detské tábory 

Letný basketbalový tábor sa tohto roku organizovať nebude z dôvodu, že organizátor (OZ 
SFT2013) nedokáže zabezpečiť aktuálne hygienické podmienky pre účastníkov vzhľadom 
na povahu a charakter činnosti a úkonov, ktoré tvoria kostru tábora. 
 

7. Diskusia 

Ing. Kristián Birkus upozornil na zlý stav detského ihriska nachádzajúceho sa pri MŠ Hlboká. 
Uvedené ihrisko je už dlhšiu dobu uzavreté, je v zlom stave. Navrhol upriamiť pozornosť na 
jeho revitalizáciu, aby sa mohlo znova otvoriť. Uvedené ihrisko bolo vždy navštevované 
obyvateľmi a ich deťmi, preto by bola škoda, ak by sa nevyvinulo úsilie na jeho obnovu. 

Ing. Kristián Birkus ďalej navrhol urobiť brigádnický teambuilding na športovom ihrisku pred 
zahájením sezóny. 

Predseda komisie Ing. Marian Batyka spomenul pamätník Juraja Szikoru v areáli športového 
ihriska, ktoré prešlo revitalizáciou. Jeho terajšia úprava je veľmi pozitívna. 

 

8. Záver 

Predseda komisie, Ing. Marian Batyka poďakoval členom komisie za účasť a sedenie 
komisie ukončil. 

 


